
Referat FAU-møte for Midtun skole
Tid: Tirsdag 26.10.2021 kl. 19.00-20.30

Sted: Midtun Skole

Møtt:
1. trinn Jade Serine Daltveit, Svein Åge Kinn (meldt forfall)
2. trinn Dorina Sula (ikke møtt), Hilde Katrin Ryland (ikke møtt)
3. trinn Hilde Langhelle, Christina Koos
4. trinn Henriette Thomsen Hanestad (meldt forfall), Katarina Lindøen-Kjellnes
5. trinn Joanne Vaardal-Lunde, Camilla Larsen-Haukeland (meldt forfall)
6. trinn Kjersti  G. Norheim (meldt forfall), Hanne Eline Ludvigsen
7. trinn Siv Vikestrand Asphaug, Silje Lien

Avtroppende FAU: Christine Frønsdal (leder), Christine Høyven (kasserer) (meldt forfall)
For Midtun skole: Rektor Trond Sandal

Saksnr Sak Innhold Notat
1-21/22 Godkjenning av

innkalling
Mangler kontaktinfo for Camilla
og Hilde R.

2-21/22 Konstituering av
FAU, valg

Valg av leder, nestleder,
sekretær og kasserer, pluss to
representanter til SU og
Miljøutvalget

Kasserer: Hanne Eline
Ludvigsen
Sekretær: Siv Vikestrand
Asphaug
Leder: Katarina
Lindøen-Kjellnes
Nestleder: Jade Daltveit. Su
og miljøutvalget; leder og
nestleder
I etterkant av møtet:
oppdatere i
Brønnøysundregisteret
Endre ansvarlig i banken

3-21/22 Rektor informerer Siste nytt fra skolen Skolen skulle vært ferdig i
mars. Straks ferdig, gjenstår
div elektrisk arbeid grunnet
rødt nivå. Lett plagsomt
grunnet støv for ansatte og
renholdere. Bytting av noen
få takplater grunnet skade. Vi
er veldig fornøyd med
bygget. Ønsker oss et uvær
bygg, men dette blir det
dessverre ikke. Problematisk
at elever løper rundt i
gangene. Gymsalens



kapasitet er dessverre
sprengt. Det blir offisiell
åpning 7 januar kl 12.
Midtun skole har 370 elever i
dag. Midtun skole er bygget
for 550 elever. Det kommer
store trinn neste år. Bergen
kommune vil tilby Midtun
skole en nynorsk
parallellklasse for 1 trinn.
Det er tilbudt lokaler fra
rektor. Det blir satt et SU
møte straks for å få vedtatt
vedtektene for SFO. Hva
skal tilbys blir tatt opp.
Leder og nestleder i Fau blir
med på
kvalitetsoppfølgingen. Det
kommer en ny plan ut for
høring som skal vedtas i mai.
Vi ønsker å ta opp igjen
forskjøvet skoledag. Vi i
personalet jobber med hvilke
verdier vi skal ha. Ny
nasjonal fagplan ligger ute.
Rektor har vært ansatt på
Midtun skole i 2 år, og det er
en større stab med nyansatte
lærere. Elevrådet er oppe å
går. De ønsker at Fau
arrangerer diskotek. Midtun
skole har plan for gult nivå
om corona skulle blusse opp
igjen.

4- 21/22 Runde rundt bordet Spørsmål til rektor?

Er det kommet saker fra
foreldre?

Spørsmål om når tid
skoledagen skal begynne.
Skal vi tilbake til 08.15? - Da
må det økes stillingene på
sfo melder rektor. Rektor
melder at Fau kan sjekke
med sine klasser om de
ønsker å gå tilbake til 08.15.
Flertallet av lærere er
fornøyd med oppstart 08.30
oppstart.

-Når tid begynner
avdelingsleder for
småtrinnet? Rektor melder at



ny ansatt begynner på
mandag.

-Evaluering av grupper på de
ulike trinnene? Rektor ser
fordeler og ulemper med
rokkering av grupper på
trinnene. Vi er bevisst på de
elevene som har spesielle
behov. Vi ser og at elevene
blir tryggere ved
rokkeringen. Vi er her av en
eneste grunn, og det er for
ungene, at de skal ha det bra.

Det vil alltid være
trinninndeling. Barna blir
vant med å omgåes andre.
Barn er tilpasningsdyktige,
og de som ikke er det de
hjelper vi.

-Det er lov å låne gymsal på
skolen samt atriet og
skolekjøkkenet. Kulturskolen
er kun onsdager.

-Store steiner på skolens
uteområdet. Bekymring fra 1
trinn foreldre. -Rektor svarer
at det blir utbedret på
baksiden.
Inspeksjonsområdet er
utvidet til på baksiden.
Kunsten er meldt inn som
bekymringsmelding, da det
er høyt ned. Elevene klatrer
på de ute.

-Får barn opplæring om de
ser en sprøyte? -Rektor skal
ta dette opp med lærerne.

-Minner om at ingen må
kjøre over broen. Fortauet
blir utvidet melder rektor.
Gangveien blir 3 meter bred.
Fortauet blir flyttet, slik at
det ligger inntil gjerdet.

-Alle gangveien er åpen
igjen



5- 21/22 Foreldremøter Tilbakemeldinger fra ulike trinn -Har vaktmester runde på
skolen for sjekk? Ja melder
rektor. Vaktmester sjekker
hver dag. Vi er i samarbeid
med Mo senteret for å ta tak i
problematikken.

6- 21/22 Hva vil FAU dette
året?

Noen spesielle saker vi ønsker å
jobbe med? Jobber med dette på
neste møte

Etter Covid? Jobber med dette
på neste møte.

Skoledisko i november? Ja dette
blir.

-Vi ser på prisen på
skoledisko pr elev.
Skolediskoen har gått i
minus hver gang. Vi
konkurrerer med Kiwi, da
elevene går dit for å kjøpe
snop. Kan vi bruke
skolekjøkkenet til kiosk?

-Det blir skoledisko.
Arbeidsmøte for skoledisko.

-Disko blir 25 november. Kl
18-20.

-Innleie av dj, pizza, brus og
kiosk.

7-21/22 TV-aksjonen Informasjon fra Kjersti
Norheim, planlegging

Tv aksjonen gikk veldig fint.
Kun et få ruter som ikke ble
gått.

8-21/22 Tilgang til Gmail
osv.

Passord, system, årshjul,
vedtekter

9-21/22 Møtedatoer Sette opp datoer for møter 23 november nytt fau møte
kl 19-20.30

10-21/22 Eventuelt Vi ønsker fysiske møter


